
 
 

Interesna skupina delojemalcev 
 
Številka:  0653-02/09-14/2                                                                   
Ljubljana,  16. oktober 2013 
                                                                                                                        OSNUTEK 

Z A P I S N I K 
 
14. seje Interesne skupine delojemalcev, ki je bila v sredo, 16. oktobra 2013, ob 7.30 uri, v 
sobi 209/II, poslopje parlamenta Republike Slovenije, Ljubljana, Šubičeva 4. 
 
Sejo je sklical in vodil mag. Dušan Semolič, vodja Interesne skupine delojemalcev. 
 
P r i s o t n i: 
- vodja interesne skupine mag. Dušan Semolič 
- Oskar Komac 
- Drago Ščernjavič 
- Branimir Štrukelj. 
 
D n e v n i    r e d: 
 
1. Potrditev zapisnika 13. seje interesne skupine 
2. Priprava na 11. sejo Državnega sveta 

 
 

K točki 1: 
Člani interesne skupine so potrdili zapisnik 13. seje. 
 
K točki 2: 

- Predlog sprememb proračuna Republike Slovenije za leto 2014, EPA 1466-VI 

- Predlog proračuna Republike Slovenije za leto 2015, EPA 1467-VI 

- Predlog zakona o izvrševanju proračunov Republike Slovenije za leti 2014 in 
2015 (ZIPRS1415) - nujni postopek, EPA 1465-VI  

 
Interesna skupina je podprla predlog sprememb proračuna RS za leto 2014 in predlog 
proračuna RS za leto 2015. 
 
Interesna skupina nasprotuje Predlogu zakona o izvrševanju proračunov RS za leti 2014 in 
2015.  
 
Vodja interesne skupine mag. Dušan Semolič je pojasnil, da bo razprava na seji Državnega 
sveta o navedenih dokumentih potekala skupaj, glasovanje pa bo ločeno. Opozoril je, da 
ZSSS nasprotuje zamrznitvi socialnih transferov in pokojnin v naslednjih dveh letih. 
Generalna pripomba na predlagana proračuna za leti 2014 in 2015 je, da nista razvojno 
naravnana in ne prispevata k znižanju zadolženosti države ter nimata pozitivnega vpliva na 
zmanjšanje brezposelnosti.  
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Oskar Komac je predstavil mnenje Komisije za gospodarstvo, obrt, turizem in finance, ki je 
predlog sprememb proračuna za leto 2014, predlog proračuna za leto 2015 in ZIPRS1415 
podprla. V nadaljevanju je pojasnil, da sam ocenjuje, da predlogi proračunov niso razvojno 
naravnani, saj se politika varčevanja odraža v padcu BDP in posledično povečevanju 
zadolženosti države.   
 
Drago Ščernjavič je povedal, da sta Komisija za lokalno samoupravo in regionalni razvoj  ter 
Interesna skupina obravnavali ZIPRS1415 z vidika občin, za katere je ključen problem 
zmanjšanje povprečnine in višine sofinanciranja investicij, zaradi česar naj bi bili ogroženi 
občinski projekti. Sam osebno meni, da bi morali pripraviti analizo prihodkov in odhodkov 
občin ter strukture učinkovitosti dela zaposlenih in njihove odgovornosti v občinskih upravah, 
saj je po njegovih informacijah veliko zaposlenih na občinski ravni z višjimi nazivi 
(podsekretar, sekretar), kar prinaša večje finančne posledice. V državni upravi se že sedem 
let vodi kadrovska politika v smeri zmanjševanja števila zaposlenih do 1%, v primeru Sklada 
kmetijskih zemljišč pa je bil celo sprejet kadrovski načrt, s katerim se zmanjšuje število 
zaposlenih za več kot 5%. Opozoril je, da bi država lahko veliko privarčevala, če bi 
vakcinacijo lisic namesto z letali opravljali gozdarji Zavoda za gozdove, a njihovih opozoril 
nihče ne posluša.  
 
Branimir Štrukelj se je strinjal glede paradoksa varčevanja, ki prinaša še večji padec BDP. 
Kot predstavnik zaposlenih v javnem sektorju ugotavlja, da proračuna za naslednji dve leti 
zagotavljata sredstva za plače in jih zato podpira. Konfederacija sindikatov javnega sektorja 
Slovenije je poslala poslanskim skupinam Državnega zbora predlog amandmaja k 50. členu 
ZIPRS1415, da se jasneje opredeli možnost zmanjševanja zaposlenih v javnem sektorju v 
smislu Stavkovnega sporazuma, ki dopušča zmanjševanje števila zaposlenih le na mehek 
način v okviru nenadomeščanja javnih uslužbencev, ki jim je prenehalo delovno razmerje, ne 
govori pa o odpuščanju iz poslovnih razlogov, kar izhaja iz prvega odstavka 50. člena 
predloga zakona. V izogib dvoumnosti in neskladnosti predloga zakona in Stavkovnega 
sporazuma se predlaga amandma.  
 
 

- Predlog zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o zdravstvenem varstvu 

in zdravstvenem zavarovanju (ZZVZZ-M) – nujni postopek, EPA 1497-VI 

Interesna skupina podpira predlog mnenja Državnega sveta, ki povzema tudi pripombe, na 
katere so opozorili člani interesne skupine.  
 
Vodja interesne skupine mag. Dušan Semolič je pojasnil, da predlog zakona prinaša 
namesto prvotno načrtovanih 70 mio evrov 42 mio evrov več prihodkov. Predlog zakona 
podpira, medtem ko mu nasprotujejo tisti, ki težijo k večji liberalizaciji področja zdravstva. 
ZSSS je podalo konkretno pripombo, s katero predlagajo krepitev avtonomije Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje, ki je povzeta tudi v predlogu mnenja Državnega sveta. Opozoril je, 
da je bil njegov predlog tudi, da bi državni svetniki plačevali prispevke tudi od sejnin, kar je 
veljalo v prvem mandatu Državnega sveta, vendar ta predlog nima zadostne podpore, niti 
med državnimi svetniki. Opozoril je tudi na problem študentov, katerim se prispevki za 
zdravstveno zavarovanje po 26. letu povečujejo, čeprav nekateri študiji trajajo dlje (npr. 
medicina), in so zato prizadeti. To je treba rešiti. Prav tako je vprašljiva rešitev, po kateri 
imajo otroci, ki so napoteni na zdravljenje v tujino, pravico do spremstva staršev le do 7. leta, 
čeprav bi bilo primerno, da bi imeli to pravico do 18. leta. V zvezi z rešitvijo, da se prispevki 
za obvezno zdravstveno zavarovanje za nezaposlene, ki nimajo nobenih prihodkov, 
povečajo z 14 na 31 evrov, predlagajo, da se za to skupino ljudi ohrani sedanja višina 
prispevkov ali vsaj določi postopno obdobje nekaj let, v katerem se poveča višina prispevka 
za obvezno zdravstveno zavarovanje. V zvezi s prenosom sredstev iz polovice pozitivnega 
izida dopolnilnih zavarovanj  s postavke »Rezerv iz dobička« na »Kapitalske rezerve« ZSSS 
meni, da bi se morala ta sredstva namenjati direktno v sistem zdravstvenega varstva.  
 
Branimir Štrukelj je povedal, da podpira predlog zakona ob pripombah, ki so zajete v 
predlogu mnenja Državnega sveta.   
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- Predlog zakona o spremembi in dopolnitvi Zakona o verski svobodi (ZVS-A) - 

skrajšani postopek, EPA 1422-VI 

Interesna skupina podpira predlog zakona in predlog mnenja Državnega sveta. 
 
 

- Predlog zakona o povračilu škode osebam, ki so bile izbrisane iz registra 

stalnega prebivalstva (ZPŠOIRSP) - druga obravnava, EPA 1345- VI 

Interesna skupina podpira predlog mnenja Državnega sveta. 
 
Vodja interesne skupine mag. Dušan Semolič je pojasnil, da je  Komisija za državno ureditev 
podprla predlog zakona, pri čemer je še nekaj odprtih vprašanj, npr. višina odškodnine, 
predvsem pa so predstavniki izbrisanih prizadeti, ker resorni minister ni pripravljen na dialog. 
Predstavniki Društva izbrisanih prebivalcev Slovenije razumejo finančno situacijo države in 
so zato pripravljeni, da se odškodnina izplača v daljšem časovnem obdobju, vendar 
pričakujejo realno ocenjeno škodo. Gre za okoli 15.000 – 20.000 oseb. Ključno sporočilo 
pristojne komisije je, da naj se krepi dialog z oškodovanci in reši odprta vprašanja. Finančne 
posledice je danes težko določiti, saj bi moral zakon oškodovancem povrniti različno škodo, 
npr. povrnitev plačil za zdravljenje, saj izbrisani niso bili vključeni v obvezno zdravstveno 
zavarovanje in so zato bili prisiljeni sami plačati zdravljenja. Pojasnil je, da predlog zakona 
ne more določati, kdo konkretno bo upravičen do odškodnine, saj bo to stvar konkretnih 
postopkov.  
 
Drago Ščernjavič je poudaril, da bi morali že pred sprejemom zakona vedeti, kdo bo do 
upravičen do odškodnine, saj do nje nikakor ne bi smele biti upravičene osebe, ki so npr. 
sodelovale v poveljniškem bataljonu, ki so kasneje zapustili Slovenijo.  
 
Oskar Komac je pojasnil, da je zakon splošne narave, ki ga potrebujemo za izvajanje 
konkretnih postopkov, v katerih bo pristojen organ odločal od primera do primera in na koncu 
izdal odločbo, ki bo lahko tudi predmet pritožb.  
 
 

- Predlog zakona o dopolnitvah Zakona o vodah (ZV-1C) - skrajšani postopek, 

EPA 1398-VI  

Interesna skupina podpira predlog mnenja Državnega sveta 
 
 

- Poročilo Slovenske odškodninske družbe o upravljanju kapitalskih naložb za 

mesec julij 2013, EPA 1439-VI 

Oskar Komac je pojasnil, da se je Komisija za gospodarstvo, obrt, turizem in finance 
seznanila s poročilom in ugotovila, da je dosežen donos naložb relativno nizek in zato 
vprašljiv, pri čemer je to povezano tudi z načrtovano prodajo državnega premoženja in se 
zato nekateri sprašujejo, ali obstaja interes za doseganje nizkega donosa, ker to pomeni tudi 
nižjo kupnino za premoženje države.  

 

* * * 
 
Vodja interesne skupine je člane seznanil z vsebino pogovorov na Kolegiju Državnega sveta, 
in sicer: 
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- pripravlja se ustavna pritožba na zakon o sodnih taksah, pred tem pa bo prišlo še do 
srečanja z ministrom dr. Pličaničem;  

- tekel je pogovor o članstvu v komisijah Državnega sveta, ker se nekateri državni svetniki 
ne udeležujejo sej komisij in tudi ne zagotovijo nadomestila. Če kdo želi spremembo 
sestave komisij Državnega sveta, lahko to stori; 

- izpostavljeno je bilo, da se nekateri državni svetniki kot poročevalci komisij ali Državnega 
sveta tudi ne udeležujejo sej delovnih teles Državnega zbora, kar ni dobro; 

- Evropski parlament bo novembra organiziral srečanje žensk članic parlamentov držav 
članic EU, ki se ga bo udeležila ena državna svetnica; 

- novembra 2013 bo predstavljen program promocije Državnega sveta. Branimir Štrukelj 
je izrazil pričakovanje, da bo ta program predstavljen vsem državnim svetnicam in 
državnim svetnikom (npr. v okviru interesnih skupin in ne le na (razširjenem) Kolegiju 
Državnega sveta);  

- državni svetniki naj posredujejo ažurirane podatke, ki jih služba Državnega sveta 
potrebuje za potrebe brošure; 

- 14. novembra 2013 bo sklicana novinarska konferenca, na kateri bo predstavljeno delo 
državnih svetnikov na 12. seji Državnega sveta. Na konferenci bodo sodelovali tudi 
vodje interesne skupine. Sklicevanje novinarskih konferenc en dan po seji Državnega 
sveta bo postala ustaljena praksa. Ker vodja na omenjeni novinarski konferenci ne bo 
mogel sodelovati, ga lahko nadomešča drug član interesne skupine;  

- do 13. novembra 2013 je možno podati predlog kandidatov za prejem plakete 
Državnega sveta; 

- Decembrska seja Državnega sveta (11. 12. 2013) bo v Dravogradu; 
- Konec leta bo prišlo v Službi Državnega sveta zaradi odhoda Primoža Hainza v pokoj do 

kadrovske menjave: dr. Dušan Štrus bo postal namestnik sekretarja, Ana Ivas Brezigar 
pa vodja Službe za pravne in analitične zadeve.  
 

* * * 
 
Seja Interesne skupine delojemalcev se je zaključila ob 8.30 uri. 
 
 
 
 
Zapisala:                  Vodja interesne skupine 
Meta Štembal                                                                      mag. Dušan Semolič                                        
                    


